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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 14 septembrie 2023, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
din data de 14 septembrie 2023, se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu 
orele 1430. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.222 din 08.09.2023 a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
şedinţă extraordinară la data de 14 septembrie 2023, orele 1430. Consilierii 
judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, transmisă prin e-mail și 
telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-media locală. 

 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este 

condusă de doamna vicepreședinte Camelia Tabără, iar prezența este făcută 
prin apel nominal.  

La ședință sunt prezenţi 27 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-
Ciprian - vicepreședinte, domnul Bertel Doru, doamna Calo Viorica, domnul 
Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Coman Samuel-
Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș Ioan, 
domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu 
Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, 
domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, domnul 
Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop George, 
domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, 
domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Sbîrciu Călin, domnul Scuturici Gheorghe, 
doamna Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.   

Lipsesc de la ședință domnul Președinte Emil Radu Moldovan și 
următorii consilieri județeni: domnul Antal Attila, domnul Ganea Octavian-
Mihai și domnul Lupșan Nicolae-Grigore.  

 
* 
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Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general 
al județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al 
județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - 
director executiv, doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul 
Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, doamna Nicoară Maria - consilier superior, 
doamna Palade Ionela-Crina - consilier superior, domnul Spân George-Marian 
- consilier principal și doamna Neamțiu Oana-Ancuța - consilier Cabinet 
președinte.  

În Proiectul ordinii de zi au fost înscrise 3 proiecte de hotărâri. La data 
de 13.09.2023, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu Proiectul de 
hotărâre nr.VIII/21041 din 13.09.2023 privind aprobarea închirierii prin 
licitație publică a 8 spații din imobilul „Complex Sportiv Polivalent”, situat în 
localitatea Unirea, str. Aerodromului nr.33, mun. Bistrița, înscris în Cartea 
funciară nr.83665 Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud. 

Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de următoarele: 
Conducerea Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistrița-Năsăud a solicitat 

inițierea proiectului de hotărâre prin prisma necesității strigente de a realiza 
veniturile proprii indispensabile funcționării optime a activității desfășurate în 
cadrul Complexului Sportiv Polivalent concomitent cu degrevarea din sarcina 
administratorului a cotei părți din cuantumul cheltuielilor privind utilităţile 
necesare funcționării și exploatării Complexului Sportiv Polivalent (gaz, 
curent, apă-canal, degajarea gunoiului), aferentă suprafeței închiriate, care 
vor fi suportate de către locatar. De asemenea, se are în vedere faptul că 
procedura legală de închiriere a spațiilor implică respectarea unor etape 
obligatorii, ce acoperă o marjă de timp de aproximativ două luni, timp în care 
spațiile rămân nevalorificate. Interesul public manifestat față de evenimentele 
organizate în cadrul Complexului Sportiv Polivalent este un argument major 
pentru a putea oferi sportivilor, suporterilor sau altor categorii de beneficiari 
servicii complete, care să integreze și facilități moderne de alimentație 
publică/cazare. În plus, ținând seama de valoarea însemnată a investiției 
privind construirea și dotarea acestui complex sportiv din localitatea Unirea, 
precum și de necesitatea asigurării mentenanței și funcționării optime a 
tuturor spațiilor în cel mai scurt timp, este necesară închirierea spațiilor 
destinate serviciilor de alimentație publică/cazarea unor operatori autorizați în 
acest sens, care dețin sau pot oferi expertiza și calificarea necesară și care 
vor avea obligația de a obține toate avizele și autorizațiile aferente exploatării 
și funcționării spațiilor închiriate în condiții de siguranță și securitate.  

Toate proiectele de hotărâri supuse dezbaterii au îndeplinit condițiile 
prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

* 
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 (Ora 1430) 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Bună ziua, dragi colegi! Mulțumim că ați răspuns invitației noastre. O să 

încep cu prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
 ... 
Au anunțat faptul că vor vota verbal, următorii consilieri județeni: 

domnul Coman Samuel-Leon, domnul Demian Ioan-Alin, domnul Pop George, 
doamna Sigmirean Doina-Maria și domnul Sbîrciu Călin.  

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 27, 

fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
extraordinare a consiliului județean. Mulțumesc.   

Proiectul ordinii de zi suplimentat cu 1 proiect de hotărâre:  
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/20721 din 08.09.2023 pentru 

aprobarea participării Județului Bistrița-Năsăud la Programul 
privind îmbunătățirea calității aerului și reducerea cantității de 
emisii de gaze cu efect de seră, prin utilizarea pentru transportul 
elevilor a autovehiculelor mai puțin poluante de tipul microbuzelor 
electrice, hibride și alimentate cu gaz natural comprimat, în vederea 
finanțării proiectului „Accesul la educație pentru elevii din județul 
Bistrița-Năsăud prin achiziț ia de microbuze școlare electrice”, prin 
Administrația Fondului pentru Mediu 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

2. Proiect de hotărâre nr.VIII/20755 din 08.09.2023 privind 
aprobarea depunerii Proiectului „Îmbunătățirea sistemelor 
informatice și a infrastructurii digitale a Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Bistrițaˮ, de către Spitalul Clinic Județean de Urgență 
Bistrița, în vederea finanțării prin Programul Național de Redresare 
și Reziliență, Apelul de proiecte competitiv MS-733, aferent 
Investiției I.3.3 „Investiții în sistemele informatice și în 
infrastructura digitală a unităților sanitare publiceˮ 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

3. Proiect de hotărâre nr.VIII/20728 din 08.09.2023 privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Bistrița asupra imobilului - clădire situat în 
mun. Bistrița, str. Gării nr.4, înscris în Cartea funciară nr.85476-C1-
U1 Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

4. Proiect de hotărâre nr.VIII/21041 din 13.09.2023 privind 
aprobarea închirierii prin licitație publică a 8 spații din imobilul 
„Complex Sportiv Polivalent”, situat în localitatea Unirea, str. 
Aerodromului nr.33, mun. Bistrița, înscris în Cartea funciară 
nr.83665 Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
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* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votați ordinea de zi.      
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Cu 27 de voturi „pentru”, ordinea de zi suplimentată a fost 

aprobată.  
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: domnul Coman Samuel-

Leon, domnul Demian Ioan-Alin, domnul Pop George, doamna Sigmirean 
Doina-Maria și domnul Sbîrciu Călin.)  

 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/20721 din 08.09.2023 pentru 

aprobarea participării Județului Bistrița-Năsăud la Programul privind 
îmbunătățirea calității aerului și reducerea cantității de emisii de gaze 
cu efect de seră, prin utilizarea pentru transportul elevilor a 
autovehiculelor mai puțin poluante de tipul microbuzelor electrice, 
hibride și alimentate cu gaz natural comprimat, în vederea finanțării 
proiectului „Accesul la educație pentru elevii din județul Bistrița-
Năsăud prin achiziția de microbuze școlare electrice”, prin 
Administrația Fondului pentru Mediu 
 Comisia de administrație - aviz favorabil 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții?  
Viorica Calo: - consilier județean -  
Doamna președinte de ședință, noi la comisie am cerut ..., domnul 

Filipoiu de fapt și am accentuat și eu, să ne trimită tabelul cu cele 25 de 
microbuze electrice, care o să intre pe PNRR și nu ni s-a dat nici un răspuns.  

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Presupun că secretariatul a fost ocupat cu emiterea avizelor și 

pregătirea ședinței. Cu siguranță, imediat după ședință, o să le primiți prin e-
mail.   

Viorica Calo: - consilier județean -  
Era vorba de data de ieri! Bun, așteptăm.  
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. Oricum au apărut și în presă, dar ați solicitat, o să le primiți, 

doamna Calo.   
Viorica Calo: - consilier județean -  
Mulțumesc! 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Vă rog să votați.  
Cu 27  de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
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(Au votat verbal următorii consilieri județeni: domnul Coman Samuel-
Leon, domnul Demian Ioan-Alin, domnul Pop George, doamna Sigmirean 
Doina-Maria și domnul Sbîrciu Călin.)  

 

* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/20755 din 08.09.2023 privind 

aprobarea depunerii Proiectului „Îmbunătățirea sistemelor informatice 
și a infrastructurii digitale a Spitalului Clinic Județean de Urgență 
Bistrițaˮ, de către Spitalul Clinic Județean de Urgență Bistrița, în 
vederea finanțării prin Programul Național de Redresare și Reziliență, 
Apelul de proiecte competitiv MS-733, aferent Investiției I.3.3 
„Investiții în sistemele informatice și în infrastructura digitală a 
unităților sanitare publiceˮ 
 Comisia de administrație - aviz favorabil 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 27  de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: domnul Coman Samuel-

Leon, domnul Demian Ioan-Alin, domnul Pop George, doamna Sigmirean 
Doina-Maria și domnul Sbîrciu Călin.)  

 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/20728 din 08.09.2023 privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Bistrița asupra imobilului - clădire situat în mun. 
Bistrița, str. Gării nr.4, înscris în Cartea funciară nr.85476-C1-U1 
Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre 

a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(A votat „abținere” domnul consilier județean Rus Marin-Vasile. Au votat 

verbal următorii consilieri județeni: domnul Coman Samuel-Leon, domnul 
Demian Ioan-Alin, domnul Pop George, doamna Sigmirean Doina-Maria și 
domnul Sbîrciu Călin.)  

* 
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Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  4. Proiect de hotărâre nr.VIII/21041 din 13.09.2023 privind 
aprobarea închirierii prin licitație publică a 8 spații din imobilul 
„Complex Sportiv Polivalent”, situat în localitatea Unirea, str. 
Aerodromului nr.33, mun. Bistrița, înscris în Cartea funciară nr.83665 
Bistrița, proprietate publică a județului Bistrița-Năsăud 
 Comisia de administrație - aviz favorabil 

Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  
Comisia economică - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 26 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre 

a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(A votat „abținere” doamna consilier județean Calo Viorica. Au votat 

verbal următorii consilieri județeni: domnul Coman Samuel-Leon, domnul 
Demian Ioan-Alin, domnul Pop George, doamna Sigmirean Doina-Maria și 
domnul Sbîrciu Călin.)  

* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Mulțumim mult de tot pentru prezență și participare.  
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Se poate ceva la diverse? 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Nu avem diverse că e ședință extraordinară, domnule Coman. 
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Știu, dar e legat de transport și știu că sunteți apropiată de școală.  
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Numai puțin, ieri am fost contactată de inspectorul general și avem o 

întâlnire mâine, să punem cap la cap toate procedurile. De abia vineri în 
08.09.2023 a apărut hotărârea de guvern care reglementează procedural 
sistemul și după ziua de mâine, vă putem răspunde la toate întrebările, 
domnule Coman.  

Doina-Maria Sigmirean: - consilier județean -  
În 27 până la urmă, este on-line ședința?     
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Din ce ne spune doamna Secretar general, da. 
Doina-Maria Sigmirean: - consilier județean - 
Bun. Ca să știm. 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Deci după întâlnirea de mâine cu inspectoratul vă putem răspunde la 

orice întrebare legată de transportul elevilor și dreptul lor de gratuitate, 
domnule consilier. 
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Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Încă și astăzi le-a luat bani pe bilete, ceea ce nu mi se pare normal. 

Deci, trebuie să li se transmită odată că este o lege, pe care ei o încalcă de 
câteva zile.   

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, mulțumesc! La revedere! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1443) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 

           VICEPREŞEDINTE,      SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
             CAMELIA TABĂRĂ               ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de ___.09.2023 
 
 
 
 
 
Verificat: Șef serviciu, Paul-Ioan Borgovan  ______  
Întocmit: Consilier superior, Ionela-Crina Palade ________ 
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